
Salt aprova def initivament el reglament per accedir als

habitatges de lloguer social

PSC i Vox s'abstenen i IpS-CUP hi vota en contra perqu� creu que hi ha

millores a introduir com ara solucionar qu� fer amb la gent que els ocupa

El ple municipal de l'Ajuntament de Salt [ht tps://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-salt.html] va aprovar

ahir al vespre, def initivament,elreglament que ha de permetre optar a un pis de la borsa de lloguer

[/tags/lloguers.html] d'habitatges municipal. Va tirar endavant amb els vots a favor nom�s de l'equip de govern,

l'abstenci� del PSC i Vox - no van argumentar el motiu- i el vot en contra de les dues regidores d'IpS-CUP. El

reglament ha generat cer ta pol�mica i protestes perqu� hi ha gent sense recursos que viu en alguns dels 90

habitatgesque es posaran a lloguer.

En el ple d'ahir nom�s es resolien les alálegacions per� va servir perqu� des d'IpS-CUP es deman�s m�s temps

per elaborar un document Çamb m�s milloresÈ. Cristina Sibina va dir que era Çun bon cam�È per� que era

ÇprecipitatÈ i que calia introduir m�s esmenes. En aquest sentit, va assegurar que en alguns pisos hi viuen

persones des de fa 3 o 4 anys i que se'ls hi est� dient per car ta que tenen seixanta dies per marxar i que no se

les podr� regularitzar.

El regidor d'Urbanisme, Ëlex Barcel�, va recordar que tan sols s'aprovava el reglament que forma par t d'una

Çpol�tica agosarada de l'Ajuntament per avan�ar cap a pol�tiques d'habitatgeÈ i va assegurar que s'est�

treballant des de diferents �rees i actors per estudiar totes les casu�stiques. Va af irmar que no arreglaran tots

els pisos de cop per posar-los a lloguer i que, mentrestant, aniran treballant per anar solucionat els casos. S�

que va deixar clar que Çqui ocupi un pis mai passar� per davant d'aquells que estan fet tots els passos adequats

per optar a tenir-ne unÈ. I va empla�ar tothom a dirigir-se a l'of icina d'habitatge per informar-se dels passos a

seguir.

Tot i ser un ple telem�tic, l'Espai Antiracista va convocar una protesta davant de l'Ajuntamentper queixar-se de

l'aprovaci� del punt explicant que el ple era Çvir tualÈ per� els seus Çproblemes d'habitatgeÈ eren Çben realsÈ. En

aquest sentit, van indicar que Çl'habitatge social no pot ser una eina per desnonar ni per expulsar ve�nes de

SaltÈ i van reclamar Çla regularitzaci� amb lloguer social dels pisos de l'AjuntamentÈ.
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